



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SHUA'A FOR SECURITIES TRADING AND INVESTMENT Date: 27-07-2026 12:27:15 PM Subject: Commencement of Operations at the New Location	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شعاع للتداول والاستثمار التاريخ: 27-07-2026 12:27:15 PM الموضوع: مباشرة العمل بالموقع الجديد للشركة
With reference to the above subject, please be informed that, effective 19/7/2026, the company has commenced operations at its new premises located in Al Swaifyeh - Al Wakalat Street - Al Fadi Complex - No.18 Attached: Official letter	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نعلمكم بأنه بتاريخ 2026/7/19، تم مباشرة العمل بالموقع الجديد للشركة الكائن في الصويفية - شارع الوكالات - مجمع الفادي التجاري - رقم 18 *مرفق كتاب
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: OLA ALI AHMAD ABEDELFAH	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: OLA ALI AHMAD ABEDELFAH